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Protokół Nr  22/2021 

ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Sejny 

w dniu 17 grudnia 2020 roku 
 

Posiedzenie wspólne komisji stałych Rady Gminy Sejny rozpoczęło się o godz. 800 

Posiedzenie komisji zakończyło się o godz. 1150 

Posiedzenie komisji odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Sejny. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków komisji /lista obecności w zał./ 

 

Radni nieobecni: 

1. Bednarek Agata 

2. Rapczyńska Monika 
 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Urzędu Gminy Sejny: 

1. Łostowski Dariusz Adam - Wójt Gminy,  

2. Delnicka Beata  - Skarbnik Gminy,  

3. Grzegorz Wiśniewski - Sekretarz Gminy, 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

4. Wystąpienie zaproszonych gości. 

5. Informacja w sprawie podatku rolnego na rok podatkowy 2022.   

6. Informacja w sprawie podatku leśnego na rok podatkowy 2022. 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a. zatwierdzenia planu pracy poszczególnych komisji Rady Gminy Sejny na 2022 rok, 

b. zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Sejny na 2022 rok, 

c. zmiany uchwały dotyczącej zapewnienia wspólnej obsługi finansowej jednostkom 

organizacyjnym gminy zaliczanym do sektora finansów publicznych, 

d. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Sejny w zakresie realizacji zadania 

publicznego polegającego na zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu 

Gminy Sejny uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad 

finansowania opieki nad tymi dziećmi  

e. wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa „KZN Podlasie” 

spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, 

f. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sejneńskiego, 

g. zmian budżetu Gminy Sejny na 2021 rok,  

h. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sejny na lata 2021-2024, 

i. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sejny na lata 2022- 2026,  

j. uchwalenia budżetu Gminy Sejny na 2022 rok,  

k. ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Sejny.  

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

do pkt. 1 

Otwarcie obrad. 

Posiedzenie wszystkich komisji otworzyła i przewodniczyła mu Raś Joanna Przewodnicząca Komisji 

Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska  

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

W obradach udział wzięli członkowie następujących komisji: 

 Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska, 

 Komisji Budżetu i Finansów, Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury, 

 Komisji Rewizyjnej. 

 Komisji Skarg Wniosków i Petycji  

Wspólne posiedzenie komisji protokołowała Elżbieta Bruś. 
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do pkt. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Radny Zubowicz Grzegorz zgłosił wniosek, aby do porządku obrad dołączyć punk „Dyskusja nad ustaleniem 

diet radnym i sołtysom.” 

Przewodnicząca Obrad poddała pod głosowanie wniosek Radnego Grzegorza Zubowicza. Wniosek przez 

Państwo Radnych został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodnicząca Obrad odczytała porządek obrad po zmianach, który brzmi następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

4. Wystąpienie zaproszonych gości. 

5. Informacja w sprawie podatku rolnego na rok podatkowy 2022.   

6. Informacja w sprawie podatku leśnego na rok podatkowy 2022. 

7. Dyskusja nad ustaleniem diet radnym i sołtysom. 

8. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a. zatwierdzenia planu pracy poszczególnych komisji Rady Gminy Sejny na 2022 rok, 

b. zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Sejny na 2022 rok, 

c. zmiany uchwały dotyczącej zapewnienia wspólnej obsługi finansowej jednostkom 

organizacyjnym gminy zaliczanym do sektora finansów publicznych, 

d. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Sejny w zakresie realizacji zadania 

publicznego polegającego na zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu 

Gminy Sejny uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad 

finansowania opieki nad tymi dziećmi  

e. wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa „KZN Podlasie” 

spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, 

f. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sejneńskiego, 

g. zmian budżetu Gminy Sejny na 2021 rok,  

h. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sejny na lata 2021-2024, 

i. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sejny na lata 2022- 2026,  

j. uchwalenia budżetu Gminy Sejny na 2022 rok,  

k. ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Sejny.  

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad. 

Przedstawiony porządek obrad po zmianach został przyjęty przez Państwa Radnych jednogłośnie. 
 

do pkt. 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Protokół z poprzedniego wspólnego posiedzenia komisji stałych z dnia 30 września 2021 roku 

w przedstawionej formie został przyjęty jednogłośnie. 
 

do pkt. 4 

Wystąpienie zaproszonych gości. 

Głos zabrał Pan Dariusz Łostowski Wójt Gminy poinformował zebranych, że zostały pozyskane środki z 

Polskiego Ładu przez Gminę Krasnopol oraz przez naszą gminę, które umożliwią realizację inwestycji 

polegającej na przeprowadzenie linii kanalizacyjnej Krasnopol- Marynowo.  

Głos zabrał Pan Karol Szrajbert Wójt Gminy Krasnopol podziękował za zaproszenie na posiedzenie i za to, 

że może podzielić się planami inwestycyjnymi z naszą gminą. Poinformował, że Gmina Krasnopol pozyskała 

pieniądze na realizację kanalizacji całego Krasnopola wraz z odprowadzeniem ścieków. W dalszej części 

swego wystąpienia poinformował, że w tej sytuacji są dwa rozwiązania jedno z nich to odprowadzanie 

ścieków do Sejn, drugie zbudowanie oczyszczalni na obrzeżach Krasnopola. Pan Wójt wyjaśnił, że byłaby 

to kanalizacja tłoczna, która by przeszła przez wieś Radziuszki, Marynowo i wyszłaby w Sejnach na ulicy 

Wojska Polskiego przy nowych blokach. Podkreślił, że uzbrojenie terenu przy każdej inwestycji jest w 

dzisiejszych czasach rzeczą priorytetową. 

Radny Grzegorz Zubowicz spytał - jaki będzie to koszt za 1 km.? 

Wójt Gminy Krasnopol odpowiedział, że koszt kanalizacji można porównać do położenia wodociągu gdzie 

stosowana jest rura  tej samej technologii.  
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Rozwiązała się dyskusja, Pan Karol Szrajbert Wójt Gminy Krasnopol odpowiedział Państwu Radnym na 

wszystkie nurtujące ich pytania. 

Przewodnicząca Rady Anna Szułowicz spytała- czy środki, które uzyskaliśmy na kanalizację możemy tu 

wykorzystać?, czy będziemy zmieniać plan zagospodarowania przestrzennego?  i czy będziemy podejmować 

uchwałę intencyjną? 

Pan Łostowski Dariusz Wójt Gminy Sejny odpowiedział - oczywiście, że środki w budżecie gminy na tą 

inwestycję są zabezpieczone. 

 W dalszej części swojej wypowiedzi Pan Wójt powiedział, że uchwałę intencyjną będzie trzeba podjąć na 

najbliższej Sesji Rady Gminy Sejny w miesiącu styczniu 2022 roku. 

Pan Karol Szrajbert Wójt Gminy Krasnopol na zakończenie swego wystąpienia poprosił o jasną i czytelną 

deklaracją ze strony Wójta i Rady. 

Radna Joanna Raś Przewodnicząca Obrad podziękowała za precyzyjne wytłumaczenie i naświetlenie 

sprawy. Stwierdziła, że jest to szansa rozwoju dla jednej i dla drugiej gminy. 

Radna Joanna Raś Przewodnicząca Obrad spytała Państwa Radny -Kto jest za tym, żeby środki przeznaczyć 

na tą inwestycję. 

Państwo Radni jednogłośnie zagłosowali za tym, aby Gmina Sejny przystąpiła do inwestycji polegającej na 

przeprowadzeniu linii kanalizacyjnej przez wsie Radziuszki Marynowo i Sumowo oraz podłączenie się do 

oczyszczalni ścieków w Sejnach. 

 

Głos zabrała Pani Radzewicz Iwona mieszkanka wsi Bubele, która poinformowała Państwa Radnych, że na 

tą chwilę mieszkańcy wsi Konstantynówka znają wszystkie odpowiedzi dotyczące powstawania schroniska 

dla zwierząt w Konstantynówce. W imieniu mieszkańców zwróciła uwagę na nieczyszczone rowy przez 

Spółkę Wodną „Marycha”, za które co roku mieszkańcy płacą. Zaapelowała o doprowadzenie wody w OSP 

Bubele i zrobienie toalety. 

Zwróciła uwagę na spadające konary drzew na drodze powiatowej Bubele – Sejny. 

Podsumowała sytuację dotyczącą schroniska wsi Konstantynówki. 

Pan Wójt wyjaśnił, całą procedurę sprawdzającą, która trwa ponad rok. Powiedział, że trudno mu się odnosić 

do wszystkich etapów. Uchwała ta została sprawdzona przez Urząd Wojewódzki i nie było żadnych 

zarzutów- powiedział Pan Wójt. 

Radny Luto Stanisław spytał czy jest podpisana umowa na odbiór psów w Konstantynówce? czy też na 

odbiór psów z ulicy Mickiewicza w Sejnach. 

Pan Wójt odpowiedział, że umowa jest podpisana na odbiór psów z ulicy Mickiewicza w Sejnach. 

 
do pkt. 5 

Informacja w sprawie podatku rolnego na rok podatkowy 2022. 

Głos zabrał Pan Dariusz Łostowski Wójt Gminy odczytał komunikat Prezesa GUS z dnia 20 października 

2021 roku w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku 

rolnego na rok podatkowy 2022, w którym ogłasza się, że średnia cena skupu żyta za okres 11 kwartałów 

poprzedzających rok podatkowy 2021 wynosi 61,48 zł. za 1 dt.  

Radni nie wnieśli uwag do zaproponowanej stawki podatku rolnego na 2022 rok.  

 

do pkt. 6 

Informacja w sprawie podatku leśnego na rok podatkowy 2022. 

Głos zabrał Pan Dariusz Łostowski Wójt Gminy odczytał komunikat Prezesa GUS z dnia 20 października 

2021 roku w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej według średniej ceny drewna uzyskanej 

przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2021 r., w którym ogłasza się, że średnia cena sprzedaży 

drewna, obliczana według średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 

2020 r. wyniosła 212,26 zł. za 1 m3  

Radni nie wnieśli uwag do zaproponowanej stawki podatku leśnego na 2022 rok. 

do pkt. 7 

Dyskusja nad ustaleniem diet radnym i sołtysom 

Radny Zubowicz Grzegorz złożył wniosek o podwyższenie diet radnym i sołtysom 

Zaproponował następujące kwoty 

- sołtysom ryczałt miesięczny 300, - zł. 

Jeżeli nie będzie uczestniczył w sesji wtedy 25 % mniej. 
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- zwykły radny 800, - zł. 

- Przewodniczący Komisji 1 000, - zł. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy 1 300, - zł. 

- Przewodniczący Rady Gminy 1 600, - zł. 

Radna Joanna Raś Przewodnicząca Obrad poddała pod głosowanie wniosek złożony przez Radnego 

Zubowicza Grzegorza.  

Państwo Radni jednogłośnie zagłosowali za wnioskiem złożonym przez Radnego Zubowicza Grzegorza.  

Państwo zaapelowali o regulacje płacowe dla pracowników Urzędu Gminy Sejny. 

 

do pkt. 8, lit a 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy poszczególnych Komisji Rady 

Gminy Sejny na 2022 rok 

Przewodnicząca Obrad - Radna Raś Joanna przedstawiła plan pracy poszczególnych Komisji Rady Gminy 

Sejny na 2022 rok 

Przewodnicząca Obrad poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Odczytała projekt 

uchwały. Uwag i pytań radni do projektu uchwały nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 

do pkt. 8, lit b 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Sejny na 2022 

rok 

Przewodnicząca Obrad - Radna Raś Joanna przedstawiła plan pracy Rady Gminy Sejny na 2022 rok. 

Przewodnicząca Obrad poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Odczytała projekt 

uchwały. Uwag i pytań radni do projektu uchwały nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 

do pkt. 8, lit c 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zapewnienia wspólnej obsługi 

finansowej jednostkom organizacyjnym gminy zaliczanym do sektora finansów publicznych 

Przewodnicząca Obrad - Radna Raś Joanna odczytała treść projektu uchwały.  

Poinformowała, że nastąpiła omyłka pisarska w § 1 uchwały Nr XXVI/88/2016 Rady Gminy Sejny z dnia 

17 czerwca 2016 r. w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi finansowej jednostkom organizacyjnym gminy 

zaliczanym do sektora finansów publicznych, w ust. 2 skreśla się wyraz „w szczególności”. 

Przewodnicząca Obrad poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Odczytała projekt 

uchwały. Uwag i pytań radni do projektu uchwały nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 

do pkt. 8, lit d 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem 

Sejny w zakresie realizacji zadania publicznego polegającego na zapewnieniu opieki nad dziećmi w 

wieku do lat 3 z terenu Gminy Sejny uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia 

zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi  

Przewodnicząca Obrad - Radna Raś Joanna odczytała treść projektu uchwały.  

Głos zabrał Pan Wójt i powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym do wyłącznej właściwości rady gminy należy podejmowanie uchwał w 

sprawach współdziałania z innymi gminami oraz wydzielanie na ten cel odpowiedniego majątku. Zgodnie 

natomiast z art. 74 tej ustawy, gminy mogą zawierać porozumienia międzygminne w sprawie powierzenia 

jednej z nich określonych przez nie zadań publicznych. Gmina wykonująca zadania publiczne objęte 

porozumieniem przejmuje prawa i obowiązki pozostałych gmin, związane z powierzonymi jej 

zadaniami, a gminy te mają obowiązek udziału w kosztach realizacji powierzonego zadania.  

Zgodnie z art. 60a ustawy z dnia 4 lutego 2011r. o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3, gminy mogą zawierać 

porozumienia w sprawie zasad finansowania opieki zapewnianej w żłobku dzieciom z terenu innej gminy. 

Gminy, na mocy podpisanego porozumienia, mogą współuczestniczyć w finansowaniu pobytu dzieci z 

terenu gminy w żłobkach na terenie innej gminy. 
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W związku z tym, iż na terenie gminy Sejny nie ma instytucji żłobka, a jest społeczne zapotrzebowanie na 

opiekę nad dziećmi poniżej 3 roku życia, zasadne jest podjęcie stosownej uchwały przez Radę Gminy 

dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad finansowania opieki dzieciom w 

wieku do lat 3 z terenu Gminy Sejny uczęszczających do żłobka na terenie miasta Sejny pomiędzy Gminą 

Sejny, a Miastem Sejny, które taką placówkę prowadzi. 

Przewodnicząca Obrad poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Odczytała projekt 

uchwały. Uwag i pytań radni do projektu uchwały nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 

do pkt. 8, lit e 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna 

Inicjatywa Mieszkaniowa „KZN Podlasie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, 

Głos zabrał Pan Łostowski Dariusz Wójt Gminy Sejny i powiedział , ze po podjęciu tej uchwały wyraża się 

zgodę na utworzenie przez Gminę Sejny spółki pod firmą Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa „KZN 

Podlasie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Białymstoku, zwaną dalej „Spółką”, której 

udziałowcem będzie także Krajowy Zasób Nieruchomości na zasadach określonych w ustawie z dnia 20 lipca 

2017 r. o Krajowym Zasobie Nieruchomości. W dalszej części swego wystąpienia powiedział, że 

podstawowym celem gospodarczym Spółki jest budowanie domów mieszkalnych oraz ich eksploatacja na 

zasadach najmu zgodnie z przepisami ustawy z dnia 26 października 1995 r. o niektórych formach popierania 

budownictwa mieszkaniowego. Środki na pokrycie kapitału zakładowego spółki pochodzić będą z 

określonych przez Wójta Gminy Sejny wkładów pieniężnych lub niepieniężnych. 

Przewodnicząca Obrad poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Odczytała projekt 

uchwały. Uwag i pytań radni do projektu uchwały nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

W tym miejscu Przewodnicząca obrad zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad podpunkt f w 

brzmieniu: „ Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej 

Inicjatywy Mieszkaniowej” 

Państwo Radni jednogłośnie zagłosowali za wnioskiem zgłoszonym przez Radną Raś Joannę. 

 

do pkt. 8, lit f 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej 

Inicjatywy Mieszkaniowej 

Głos zabrał Pan Łostowski Dariusz Wójt Gminy Sejny poinformował zebranych, że po podjęciu tej uchwały               

zostanie zatwierdzony wniosek Wójta Gminy Sejny do ministra właściwego do spraw budownictwa, 

planowania i zagospodarowania przestrzennego oraz mieszkalnictwa o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie działania polegającego na objęciu przez Gminę Sejny 

udziałów w tworzonej, w formie spółki z ograniczoną odpowiedzialnością, Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej zgodnie z zasadami określonymi w ustawie z dnia 26 października 1995 r. o niektórych 

formach popierania budownictwa mieszkaniowego. 

Przewodnicząca Obrad poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Odczytała projekt 

uchwały. Uwag i pytań radni do projektu uchwały nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 

do pkt. 8, lit f 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Sejny na 2021 rok,  

Głos zabrała Pani Beata Delnicka – Skarbnik Gminy, która poinformowała, jakie zmiany zostaną 

wprowadzone po podjęciu uchwały i czym są one spowodowane. 

Przewodnicząca Obrad poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Odczytała projekt 

uchwały. Uwag i pytań radni do projektu uchwały nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 
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do pkt. 8, lit g 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sejny na 

lata 2021-2024 

Głos zabrała Pani Beata Delnicka – Skarbnik Gminy, która poinformowała, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Sejny na lata 2021-2024 polegają na doprowadzeniu planowanych kwot 

dochodów i wydatków do zgodności z uchwałą budżetową na 2021 rok. 

Przewodniczący Obrad poprosił radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Odczytał projekt 

uchwały. Uwag i pytań radni do projektu uchwały nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 

do pkt. 8, lit h 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sejny na lata 2022- 202 

Głos zabrała Pani Beata Delnicka – Skarbnik Gminy, która przedstawiła zebranym treść projektu uchwały. 

Poinformowała, że przy planowaniu dochodów i wydatków bieżących na rok 2022 zastosowano wskaźniki 

makroekonomiczne ogłoszone przez Ministra Finansów. Pani Skarbnik poinformowała o planowanych 

przedsięwzięciach. Na zakończenie odczytała uchwałę Nr V.-00311-53/21 składu orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 2 grudnia 2020 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 

uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sejny na lata 2024-2025.  /uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu/ 

Przewodniczący Obrad poprosił radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Odczytał projekt 

uchwały. Uwag i pytań radni do projektu uchwały nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 

do pkt. 8, lit i 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sejny na 2022 rok 

Głos zabrała Pani Beata Delnicka – Skarbnik Gminy, która przedstawiła zebranym treść projektu uchwały. 

Poinformowała o wysokości dochodów i wydatków budżetowych planowanych w 2022 roku. Następnie 

powiedziała o zadaniach inwestycyjnych, które planowane są w 2022 roku.  

Pani Skarbnik przedstawił uchwałę Nr V.-00310-53/21 składu orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 8 grudnia 2021 roku w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Sejny na 2022 rok. /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/ 

Pan Wójt udzielił wyczerpujących wyjaśnień odnośnie projektu budżetu i Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020-2025. 

Następnie poszczególne stałe Komisje Rady Gminy Sejny przeprowadziły analizę projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2022 rok wraz z załącznikami i wydały następujące opinię: 

Komisja Rewizyjna Rady Gminy Sejny w składzie: 

1. Budowicz Grażyna  - Przewodniczący Komisji 

2. Majewski Konrad  - Członek Komisji 

przeprowadziła analizę projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2022 rok wraz z 

załącznikami.  

Wyczerpujących wyjaśnień odnośnie projektu budżetu na 2022 rok udzielił Pan Łostowski Dariusz Wójt 

Gminy. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania przy 2 głosach „za” tj. jednogłośnie, Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021- 2024 

i projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sejny na 2020 rok. 

Komisja Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska Rady Gminy Sejny w składzie: 

1. Budowicz Grażyna  - Członek Komisji 

2. Gryszkiewicz Romuald - Członek Komisji 

3. Luto Stanisław  - Członek Komisji 

4. Pietruszkiewicz Romuald - Członek Komisji 

5. Radziun Krzysztof  - Członek Komisji 

6. Pietruszkiewicz Anna - Członek Komisji 

7. Tyczkowski Marek  - Członek Komisji 

8. Zubowicz Grzegorz  - Członek Komisji 
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przeprowadziła analizę projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2021 rok wraz z 

załącznikami.  

Pan Wójt udzielił wyczerpujących wyjaśnień odnośnie projektu budżetu i Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021-2024. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania przy 8 głosach „za” Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sejny na 2022 rok. 
 

Komisja Budżetu i Finansów, Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury Rady Gminy Sejny w składzie: 

1. Luto Marian  – Przewodniczący Komisji 

2. Luto Stanisław  - Członek Komisji 

3. Majewski Konrad  - Członek Komisji 

Komisja Budżetu i Finansów, Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury Rady Gminy Sejny przeprowadziła 

analizę projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2024 oraz 

analizę projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2022 rok wraz z załącznikami.  

Komisja zapoznała się również z opiniami wszystkich Komisji Rady Gminy Sejny.  

Wyczerpujących wyjaśnień odnośnie projektu budżetu na 2022 rok i Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2022-2026 udzielił Pan Dariusz Łostowski – Wójt Gminy. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania przy 3 głosach „za” tj. jednogłośnie,  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022-2026 i projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sejny na 2022 rok. 

Przewodniczący Obrad poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały.  

Uwag i pytań radni do projektu uchwały nie wnieśli. Komisje pozytywnie jednogłośnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 

do pkt. 8, lit k 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sejneńskiego 

Przewodnicząca Obrad - Radna Raś Joanna odczytała treść projektu uchwały.  

Głos zabrał Pan Wójt i powiedział, że po podjęciu tej uchwały udzieli się pomocy finansowej dla Powiatu 

Sejneńskiego z przeznaczeniem na dofinansowanie kursu autobusowego organizowanego w 2021 roku przez 

Powiat Sejneński na trasie Sejny – Zelwa przez Berżniki w kwocie 2.635,00 zł. (słownie złotych: Dwa tysiące 

sześćset trzydzieści pięć 00/100).  Szczegółowe warunki udzielenia pomocy finansowej i jej rozliczenia 

określone zostaną w umowie zawartej pomiędzy Gminą Sejny a Powiatem Sejneńskim.  

Przewodnicząca Obrad poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Odczytała projekt 

uchwały. Uwag i pytań radni do projektu uchwały nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 
 

do pkt. 8, lit l 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Sejny 

Przewodnicząca Obrad - Radna Raś Joanna udzieliła głosu Panu Grzegorzowi Wiśniewskiemu – 

Sekretarzowi Gminy, który przedstawił stawki wynagrodzenia maksymalne i minimalne, które należą się 

Panu Wójtowi zgodnie z obowiązującymi przepisami.  

Państwo radni złożyli następujące wnioski: 

1. Radny Grzegorz Zubowicz złoży wniosek o najwyższe wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 

10 250, - zł. dla Pana Wójta. 

2. Radny Luto Stanisław złożył wniosek o najniższe wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 8 200, - 

zł. dla Pana Wójta.  

3. Radny Tyczkowski Marek złożył wniosek o najniższe wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 

9 200, - zł. dla Pana Wójta. 

Radny Stanisław Luto wycofa złożony przez siebie wniosek. 

Za wnioskiem złożonym przez Radnego Grzegorza Zubowicza głosował jeden radny. 

Za wnioskiem złożonym przez Radnego Marka Tyczkowskiego głosowało 11 radnych. 

Wniosek Radnego Marka Tyczkowskiego został przyjęty przy 11 głosach za. 

Państwo Radni ustalili następujące wynagrodzenie Wójta Gminy Sejny: 

-  wynagrodzenie zasadnicze: 9 200 zł brutto. 

-  dodatek funkcyjny w kwocie: 2 900 zł brutto. 

- dodatek specjalny w wysokości: 3 630 zł brutto. 

-  dodatek za wieloletnią pracę w wysokości: 1840 zł brutto. 
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do pkt. 9 

Sprawy różne. 

W tym punkcie Państwo Radni poruszyli tematy dotyczące spraw bieżących.  

 

do pkt. 10 

Zamknięcie obrad. 

Na tym posiedzenie zakończono. Przewodniczący Obrad podziękował wszystkim za przybycie i zamkną 

wspólne posiedzenie wszystkich stałych Komisji Rady Gminy Sejny. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

      Protokółowała:                  PRZEWODNICZĄCY  OBRAD 

Inspektor ds. obsługi rady   

    

       Elżbieta Bruś           Raś Joannna 


